

Styrelsemöte 5
Tisdag 2020-05-19
Kl. 15.30 Zoom



NÄRVAROLISTA

Mötesordförande: Sofia Hogander

SNAPS styrelse: PR-ansvarig: Yllka Rama. Ordförande: Sofia Hogander. Ledamot: Lina Jonsson. Kassör: Emma Stoopendahl

Adjungerade: Reuana Al-Khameesi

Frånvarande: Ulrika Linde, EPSA LS

- 1. Mötets öppnande**
- 2. Formalia**
- 3. Meddelanden**
 - a. Lokala studieråd**
 - b. EPSA**
 - c. IPSF**
 - d. Övrigt**
- 4. Ekonomi**
 - a. Utbetalningar**
- 5. Sponsring**
- 6. Representation**
- 7. Tillförordnande av sekreterare**
- 8. Public Health Campaigns**
- 9. Enkät till studenter – vad ska SNAPS arbeta med?**
- 10. Prioritering vid lottning av VFU-platser**
- 11. Övriga frågor**
- 12. Ordet fritt**
- 13. Nästa möte**
- 14. Mötets avslutande**

§60 Mötets öppnande

Mötet öppnas av Sofia Hogander kl.15.31.

§61 Formalia

61.1 Kallelseförfarandet godkändes.

61.2 Mötesprotokoll 4, 2020-04-15 godkändes.

61.3 Emma Stoopendahl valdes till mötessekreterare.

61.4 Lina Jonsson valdes till justeringsperson.

61.5 Dagens föredragningslista godkändes.

61.6 Mötet adjungerar Reuana Al-Khameesi med närvaro- och yttranderätt.

§62 Meddelanden

a. Lokala studieråd

Göteborg:

Lina meddelar:

Studieråd hölls 18/5 över zoom. Under mötet diskuterades det hur det har fungerat med distansundervisning på olika kurser till följd av Covid-19. Verkar främst varit de valbara kurserna på termin 8 som det har varit lite problem med. Termin 2 hade en omtenta där gränsen för godkänd höjdes till 70% samtidigt som studenterna hade mindre tid och fler frågor under tentan, men efter ett väldigt lågt resultat så beslutades det att sänka godkänthöjden till 50%. Anledningen var att den kursansvarige insåg att kraven för att uppnå godkänt blev orimliga. GU har tagit beslut om att fortsätta med distansundervisning en bit in på hösten till och med 31/10-20. Det diskuterades hur introduktion för nya studenter ska ske då undervisningen tillfälligt sker online. Eventuellt kan man dela in studenter i mindre zoom grupper där äldre kursare är med och går igenom information.

Åtgärdsplan är klar efter externa granskningen. Kan inte göra så mycket just nu dock pga Covid-19.

Uppsala:

Sofia meddelar:

Terminens sista studieråd den 18/5 hölls över Zoom, och bland annat diskuterades studentenservice på FarmFak och resultaten av en enkät som har gjorts av FaS. Det var mycket som kunde förbättras, bl.a. bemötande och kunskap om programmen hos de anställda. Studentenservice har tagit vissa åtgärder för att förbättra dessa områden, och FaS kommer att ha fortsatt kontakt med studentenservice genom exempelvis möten varje termin. På studierådet diskuterades även betygsskalor och åsikter om att byta från ett treskaligt system (U, G, VG) till ett tvåskaligt (U, G). Studenterna fick information kring hur fakulteten hanterar COVID-19 och diskuterade huruvida FaS ska skicka ut en enkät om studenters psykiska hälsa i samband med distansstudier.

b. EPSA

Inga meddelanden

c. IPSF

Subregion group project

Ska göra ett projekt på “Sustainable Development Goal 4 - Quality Education” tillsammans med CPs från Litauen, Estland, Finland och Danmark. Planen är att göra ett gemensamt quiz om utbildning som ska delas på sociala medier, samt att dela information/material från globalgoals.org. Nästa subregion möte sker 20 maj 18.00.

IPSF Euros sekreterare har avgått. IPSF söker därmed efter ny sekreterare.

IPSF European Regional Symposium (EuRS) är inställt. Den skulle hållits i Porto, Portugal mellan den 14 och 18 juli 2020.

IPSF anordnar IPSF CP training programme där man som IPSF-CP får lära sig mer om IPSF och uppdraget som kontaktperson. Programmet är uppdelat på fyra olika tillfällen med lite olika teman och riktar sig till CPs eller andra intresserade styrelsemedlemmar.

d. Övrigt

-

§63 Ekonomi

a. Utbetalningar

§64 Sponsring

Yllka meddelar:

Har varit i kontakt med Medtryck och Netshirt. I och med Covid-19 så har de inte möjlighet att sponsra med T-shirts.

Ylka ska designa en T-shirt och maila ut förslag. När beslut om T-shirts tagits ska Emma Stoopendahl göra en faktura till GUM.

Sofia meddelar:

Har varit i kontakt med Apotea. I och med Covid-19 så har de inte möjlighet att sponsra SNAPS.

§65 Representation

- Sofia var inbjuden till trädgårdsfest som tyvärr fick ställas till följd av Covid-19.

§66 Tillförordnande av sekreterare

Kandidaten presenterar sig. Mötet besluta att tillförordna Reuana Al-Khameesi som sekreterare till och med höstmötet 2020.

§67 Public Health Campaigns

Yllka och Lina meddelar:

Yllka, Lina och Ulrika har arbetat med att komma på potentiella Public Health Campaigns.

Förslag på kampanjer är:

1. Att i samband med GUMs föreläsning i höst ha en kampanj om munhälsa.
2. Webinar om drogmissbruk

Har kontaktat Mathias Hallberg om att anordna ett webinar på kvällen den 2 juni. Ska ta fram material inom temat och sprida info i samband med webinar.

3. Zoom-middag med SNAPS

Onsdag 27maj kl 18.00-20.00.

Quiz ansvarig: Yllka Rama

§68 Enkät till studenter - vad ska SNAPS arbeta med?

Emma och Sofia meddelar:

Har gjort en enkät till studenter - vad ska SNAPS arbeta med?

Mötet diskuterar och färdigställer enkäten. Ska mailas ut till alla i styrelsen och sedan delas till studenter.

§69 Prioritering vid lottning av VFU-platser

Enkäten fick 135 svar från apotekarstudenter i Göteborg och Uppsala samt receptariestudenter i Uppsala. Sofia ska skriva ihop meddelande till AUR/SAKS och FaS om resultatet. Ska sedan sammanställa och gå ut med resultat och beslut på Facebook.

Resultatet visar att majoriteten inte tycker att studenter med representationsuppdrag ska få förtur vid lottning till VFU. Därmed beslutar SNAPS att inte gå vidare med frågan.

Yllka Rama lämnar mötet 17.03.

§70 Övriga frågor

- a. Ska anordna instagram take-over där alla poster får varsin dag.
- b. Subregion grupp
Ska komma på en fråga till quizet från Sverige.
- c. SNAPS weekend brainstorm möte. Sofia gör en doodle på ev datum.

§71 Ordet fritt

§72 Nästa möte

Nästa möte kommer äga rum den 9 juni.

§73 Mötets avslutande

Sofia Hogander avslutar mötet kl. 17.27.



Ordförande, Sofia Hogander



Justeringsperson, Lina Jonsson



Mötessekreterare, Emma Stoopendahl